



Carefully Manufactured for:
Fabriqué avec soin pour :
©2019 NATURE'S BOUNTY, INC.
Bohemia, NY 11716 U.S.A.

By/Par :
Vita Health Products Inc.
150 Beghin Avenue,
Winnipeg, MB R2J 3W2

Visit us on the Web/Visitez
notre site à l'adresse :
www.naturesbounty.ca

Ginseng Complex

**Helps Support
Cognitive Function**

50 Capsules

NPN 80042395

◇ **Panax ginseng** is used in Herbal Medicine as supportive therapy for the promotion of healthy glucose levels and helps support cognitive function and reduce mental fatigue in cases of mental stress.

DIRECTIONS: Adults, take two (2) capsules once per day. Consult a healthcare practitioner for use beyond 1 month.

WARNING: Consult a healthcare practitioner before use if you are taking blood thinners, digoxin or antidepressants; have diabetes, an acute infection, are pregnant or breastfeeding. Consult a healthcare practitioner if symptoms persist or worsen. Do not use if you have high blood pressure, insomnia or asthma. Some people may experience insomnia, anxiety, or headaches; in which case, discontinue use.

KEEP OUT OF REACH OF CHILDREN. Keep tightly closed at room temperature in a dark, dry place, Security seal.

NON-MEDICINAL INGREDIENTS: Gellan Gum, Hypromellose, Magnesium Stearate, Microcrystalline Cellulose, Potassium Acetate, Silicon Dioxide.

Medicinal ingredients per capsule: Ingrédients médicinaux par capsule :

Red ginseng	400 mg	Ginseng rouge
(<i>Panax ginseng</i> , root)	(<i>Panax ginseng</i> , racine)	
Standardized to 8 mg ginsenosides	Normalisé à 8 mg de ginsenosides	
American ginseng	200 mg	Ginseng d'Amérique
(<i>Panax quinquefolius</i> , root)	(<i>Panax quinquefolius</i> , racine)	
Standardized to 10 mg ginsenosides,	Normalisé à 10 mg de ginsenosides	
Siberian ginseng	50 mg	Ginseng de Sibérie
(<i>Eleutherococcus senticosus</i> , root)	(<i>Eleutherococcus senticosus</i> , racine)	

◇ **Le panax ginseng** est utilisé en phytothérapie comme thérapie de soutien pour aider à contrôler le taux de glucose, à maintenir les fonctions cognitives et à réduire la fatigue mentale en cas de stress mental.

POSOLOGIE : Adultes, prendre deux (2) capsules une fois par jour. Consulter un professionnel de la santé pour une utilisation au-delà d'un mois.

MISE EN GARDE : Consulter un professionnel de la santé avant l'utilisation si vous prenez des anticoagulants, de la digoxine ou des antidépresseurs; souffrez de diabète, d'une infection grave; êtes enceinte ou allaitez. Consulter un professionnel de la santé si les symptômes persistent ou s'aggravent. Ne pas utiliser si vous souffrez d'hypertension artérielle, d'insomnie ou d'asthme. Certaines personnes pourraient souffrir d'insomnie, d'anxiété, ou de maux de tête; si tel est le cas, cesser l'utilisation.

GARDER HORS DE LA PORTÉE DES ENFANTS. Garder bien fermé à la température ambiante, dans un endroit sombre et sec. Sceau de sécurité.

INGRÉDIENTS NON MÉDICINAUX : Acétate de potassium, cellulose microcristalline, dioxyde de silicium, gomme de gellane, hypromellose, stéarate de magnésium.



Complexe de ginseng

**Aide à maintenir les
fonctions cognitives**

50 Capsules

NPN 80042395



9504-000-AS-00-1-80022-002-0R0297

0

29537 07640

1